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BRM.0012.3.2012.1   Protokół nr 3/2012 
z posiedzenia Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu 

Rady Miejskiej Ząbkowic Śląskich 
odbytego w dniu 15 marca 2012 roku 

 

Godzina rozpoczęcia obrad: 08:15 

Godzina zakończenia obrad: 8:35 

Miejsce obrad: Sala konferencyjna Urzędu Miejskiego w Ząbkowicach Śląskich 

W komisji udział wzięli: (lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu) 

1. Bogdan Tkaczyński  Przewodniczący Komisji 

2. Ryszard Przyszlak  Zastępca Przewodniczącego 

3. Antoni Dulęba    Sekretarz Komisji 

4. Anna Józefowicz   Członek 

5. Danuta Tkaczonek  Członek 

6. Jadwiga Dziewa   Członek 

7. Marek Ciapka   Członek 

8. Władysław Witkowski Członek 

 

Nieobecni usprawiedliwieni: 

Zdzisław Burnat    Członek 

 
Ponadto uczestniczyli: 
 
Marcin Orzeszek   Burmistrz Ząbkowic Śląskich 
Bożena Kurczyna   Skarbnik Gminy  
Andrzej Dominik   Przewodniczący Rady  
Piotr Mielnik    Zastępca Burmistrza Ząbkowic Śląskich 
Wojciech Jankowski  Kierownik Wydziału IGP 
Krzysztof Gnach   Radny  
Iwona Aibin    Sekretarz Gminy 
Edyta Balicka    Kierownik Wydziału Organizacyjnego 
Marcin Gwóźdź   Prezes Spółki DELFIN 
Prasa lokalna 
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Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu Gminy Bogdan 
Tkaczyński: powitał wszystkich zebranych na dzisiejszym posiedzeniu i przedstawił  
 
PORZĄDEK OBRAD: 

1. Przyjęcie porządku obrad. 
2. Analiza i opiniowane uchwał: 

a) w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Miasta i Gminy na rok 2012; 
b) w sprawie zatwierdzenia taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę i 
zbiorowe odprowadzenie ścieków Przedsiębiorstwa wodociągów i Kanalizacji 
„DELFIN”  Sp. z o.o. w Ząbkowicach Śląskich dla odbiorców usług w 
granicach administracyjnych Gminy Ząbkowice Śląskie środków  

c) w sprawie wyboru ławników sadowych na kadencję 2012-2015 w wyborach 
uzupełniających  
3.Zakończenie obrad 
 

Ad. pkt. 1 Przyjęcie porządku obrad 
W związku z brakiem uwag do porządku obrad, został przyjęty. 
 
 
Ad. pkt. 2 Analiza i opiniowane uchwał: 
 
a) w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Miasta i Gminy na rok 2012; 
 
 
Skarbnik Gminy Bożena Kurczyna: przedłożyła projekt uchwały dotyczący zmian 
w budżecie. Projekt uchwały stanowi załącznik nr 2 do protokołu. Zanim jednak 
odczytała projekt uchwały poprosiła w imieniu Pana Burmistrza aby wprowadzić 
autopoprawkę, istotną dla budżetu. Autopoprawka polega na tym, że dokonuje się 
zmiany tylko i wyłącznie nazwy zadania a mianowicie w uzasadnieniu pod literką d) 
wprowadza się e) polegającą na zmianie zadania inwestycyjnego „adaptacja 
pomieszczeń po byłej szkole na potrzeby przedszkola w Bobolicach” i to zadanie 
będzie miało brzmienie „przebudowa pomieszczeń w budynku po byłej szkole na 
punkt przedszkolny w Bobolicach”. Podkreśliła, że jest to istotna zmiana dla 
budżetu, ponieważ tak został określony przetarg i nazwa zadania musi być 
identyczna jak w umowie. Ponadto dodała, że niniejszą uchwałą dokonuje się zmian 
również miedzy działami przeniesienia a mianowicie na wniosek Pani Kierownik 
Wydziału Edukacji w celu zabezpieczenia realizacji projektu animator, Moje Boisko 
ORLIK 2012 dokonuje się przeniesienia planu wydatków z działu 926 rozdział 92605 
§4300 o kwotę 4000 złotych i przeznacza się to dla Szkoły Podstawowej Nr 3, 
zwiększa się w dziale 801 rozdział 80101 §4700 o kwotę 4000złotych. 
 
Radna Danuta Tkaczonek: poprosiła aby przybliżyć pierwsze cztery podpunkty, 
jakie wydatki składają się na kwoty dotyczące remontu świetlic wiejskich, zakupu 
wyposażenia i remontu budynku Urzędu Miejskiego? 
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Zastępca Burmistrza Ząbkowic Śląskich Piotr Mielnik: odpowiedział, że jeżeli 
chodzi o remont Urzędu Miejskiego to pieniądze będą  przeznaczone na remont 
dachu, chcą go ocieplić i go wzmocnić, oraz na wykonanie pomieszczeń higieniczno 
sanitarnych czyli toalety na ostatnim piętrze urzędu. Co do remontu świetlic 
wiejskich, to w miejscowości Bobolice z uwagi na to, że chcą tam przenieść 
przedszkole które obecnie mieści się w budynku agencji nieruchomości rolnych, 
pomieszczenia które będą przeznaczone na ten punkt przedszkolny, obecnie 
zajmowane są między innymi na pracownie komputerową i świetlicę środowiskową. 
Ta pracownia będzie przenoszona na samą górę budynku do pomieszczeń, które w 
ramach tych pieniędzy obecnie zabezpieczanych chcą wyremontować. Na dole 
tworząc punkt przedszkolny, pozbawią niejako świetlicę wiejską dostępu do 
sanitariatów i tez w ramach tych pieniędzy chcą wykonać ten sanitariat. Co do 
remontu świetlicy wiejskiej w miejscowości Stolec, to ta kwota 10000 zabezpieczy 
wykonanie pozostałej części instalacji elektrycznej którą tam trzeba doprowadzić do 
pomieszczeń kuchennych oraz drobne zabezpieczenie ewentualnych kosztów 
związanych z modernizacją instalacji czy to elektrycznej czy też wodociągowo-
kanalizacyjnej, dla podłączenia urządzeń, które planują zakupić właśnie w związku z 
tym 3 podpunktem. Jest kwota zabezpieczona ale starają się o dofinansowanie 30000 
i w ramach tego wyposażenia chcą kupić sprzęt do kuchni. 
 
 
Brak Pytań 
 
 
Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu Gminy Bogdan 
Tkaczyński: zapytał kto jest za przyjęciem przedstawionego projektu uchwały? 
 
 
Głosowanie: projekt został zatwierdzony jednogłośnie 
 
 
b) w sprawie zatwierdzenia taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowe 
odprowadzenie ścieków Przedsiębiorstwa wodociągów i Kanalizacji „DELFIN”  
Sp. z o.o. w Ząbkowicach Śląskich dla odbiorców usług w granicach 
administracyjnych Gminy Ząbkowice Śląskie środków  
 
Kierownik Wydziału Infrastruktury i Gospodarki Przestrzennej Wojciech 
Jankowski: przedstawił powyższy projekt uchwały. Projekt stanowi załącznik nr 3 
do protokołu. 
 
Radna Danuta Tkaczonek: zapytała jakie koszty przyjęto we wniosku do 
skalkulowania abonamentu za gotowość sieci wodociągowej i kanalizacyjnej? 
 
Prezes Spółki DELFIN Marcin Gwóźdź: odpowiedział, w jaki sposób kształtuje się 
tą odpłatę abonamentową. W skład opłaty abonamentowej wchodzą takie koszty jak- 
rozliczenie należności za wodę i ścieki ustalone jako suma kosztów wynagrodzeń i 
narzutów wynagrodzenia pracowników zaangażowanych w rozliczeniu należności, 
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obejmuje koszty dokonania ustalenia wielkości zużycia- to jest koszt odczytu 
wodomierzy, sporządzenie faktury, koszty jej wysyłki, koszty ewidencji księgowej, 
księgowanie należności od każdego odbiorcy oraz koszty związane z windykacją 
czyli wezwania do zapłaty i cała procedura windykacyjna. Te koszty są podstawą do 
skalkulowania opłaty abonamentowej 
 
Radna Danuta Tkaczonek: powiedział że o tym wszystkim mówi rozporządzenie, 
następnie zapytała które koszty Prezes wziął pod uwagę do skalkulowania tego 
abonamentu i czy kalkulacja cen i stawek opłat za wodę i doprowadzenie ścieków 
zawiera informację o tych kosztach i uzasadnienie o wysokości ustalonego przez 
Prezesa abonamentu. Zapytała również o koszt tych rozliczeń, odczytu, utrzymania, 
ponieważ dowolnie Prezes mógł wybrać któryś z tych punktów? 
 
Prezes Spółki DELFIN Marcin Gwóźdź: odpowiedział, że są to koszty wszystkie 
które wymienił. Jeżeli chodzi o zaopatrzenie w wodę to wartość niezbędnych 
przychodów rozliczanych stawką opłaty abonamentowej za rozliczenie to jest 
718779, 81 zł na jeśli chodzi o ścieki- niezbędne przychody 280657,80 zł. Na 
podstawie tego co mówi ustawa zostały wyliczone te koszty i te kwoty które podał to 
są dokładnie te kwoty które muszą być pokryte zgodnie z ustawą jeśli chodzi o 
opłatę abonamentową. 
 
Brak pytań 
 
 
Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu Gminy Bogdan 
Tkaczyński: zapytał kto jest za przyjęciem przedstawionego projektu uchwały? 
 
Głosowanie: przy jednym głosie wstrzymującym projekt został przyjęty. 
 
 
c) w sprawie wyboru ławników sadowych na kadencję 2012-2015 w wyborach 
uzupełniających  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Dominik: powiedział, że Prezes Sądu 
Rejonowego zwrócił się do nich o uzupełnienie składu ławników ponieważ nie 
wszystkie miejsca zostały obsadzone, w związku z tym dzisiaj trzeba wybrać 4 
ławników do Sądu Rodzinnego i Sądu Nieletniego, jest 5 kandydatów, tak więc jedna 
osoba będzie musiała odpaść, natomiast do Sądu Pracy jest 3 kandydatów i są 3 
miejsca. Będzie to głosowanie tajne i przed wyborem Pani Przewodnicząca Zespołu 
Opiniującego  Radna Anna Józefowicz, przedstawi protokół. 
 
Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu Gminy Bogdan 
Tkaczyński: poprosił, aby przedstawić nazwiska kandydatów do Sądu. 
 
Przewodnicząca Zespołu Opiniującego Radna Anna Józefowicz: odczytała 
nazwiska kandydatów do Sądu Rejonowego w Ząbkowicach Śląskich. 
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Ad. pkt. 3. Zakończenie obrad. 
 
Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu Gminy Bogdan 
Tkaczyński, w związku z wyczerpaniem punktów porządku obrad zamknął 
posiedzenie obrad. 
 
Protokołowała 
Jolanta Kielarska 
 

                                                                              
           
                                                                                       Przewodniczący Komisji 
                                                                                             (-) Bogdan Tkaczyński 
 

 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


